

Date :

التاريخ : 13 يناير 2021

**Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal**  
**Chief Executive Officer**  
**Dubai Financial Market**

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي

**Greeting ,,,**

Further to our previous disclosures, the last of which were on 30/12/2020, related to the developments of the company's handling of its debts, we inform you that one of the local banks, on yesterday 12/01/2021, carried out a precautionary attachment (seizure) on the company on an owed amount of 8,796,581.945 K.D.

Knowing that the amount of this debt is subject to a dispute between the two parties, and this seizure is a precautionary attachment only and is not an executive attachment, and the company will take all the necessary procedures in accordance with the provisions of the law to challenge this seizure as soon as it is announced.

We point out that the company has succeeded during the last period in reaching a settlement and scheduling what represents 86% of its total debts related to bank loans. The company achieved a profit from these settlements amounting to KD 30,264,231, all as detailed in our previous disclosures in this regard, leaving only a single debt with one of the local banks that has not been reached or scheduled. Therefore, this creditor bank recently carried out the aforementioned provisional (precautionary) attachment.

The company will endeavour during the coming period to try to reach a settlement for this remaining debt for which a precautionary seizure has been made, noting that this precautionary seizure will not have a financial impact

Regards ,

إلحاقاً إلى إفصاحاتنا السابقة والتي كان آخرها بتاريخ 2020/12/30 والمتعلقة بتطورات معالجة الشركة لمديونياتها، نحيطكم علماً بأن أحد البنوك المحلية قام بتاريخ أمس 2021/01/12 بتوقيع حجز التحفظي على الشركة على ذمة مديونية مقدارها 8,796,581.945 د.ك.

علماً بأن مقدار هذه المديونية محل خلاف بين الطرفين، وهذا الحجز حجز تحفظي فقط وليس تنفيذياً، وسوف تقوم الشركة باتخاذ ما يلزم من إجراءات وفقاً لأحكام القانون للطعن على هذا الحجز فور إعلانها به.

ونشير إلى أن الشركة قد نجحت خلال الفترة الماضية في التوصل إلى تسوية وجدولة ما يمثل 86% من إجمالي مديونياتها المتعلقة بالقروض البنكية وقد حققت الشركة ربحاً من وراء هذه التسويات بلغ 30,264,231 د.ك، كل ذلك على النحو الموضح تفصيلاً بإفصاحاتنا السابقة في هذا الشأن ولم يتبقى سوى مديونية وحيدة مع أحد البنوك المحلية والتي لم يتم التوصل إلى تسوية بشأنها أو جدولتها، ولذلك قام هذا البنك الدائن مؤخراً بتوقيع الحجز التحفظي المشار إليه.

وسوف تسعى الشركة خلال الفترة القادمة لمحاولة التوصل إلى تسوية لهذه المديونية المتبقية التي تم الحجز التحفظي لأجلها، علماً بأن هذا الحجز التحفظي لن يترتب عليه أثر مالي

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



  
صالح صالح السلمي  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي  
Saleh Saleh Al-Selmi

Vice Chairman & C.E.O

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C

(CR 20377- Capital KD 26,673,255)

(+965) 22 456 631 : فاكس - (+965) 1 8444 32 : هاتف

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع

(سجل تجاري رقم ٢٠٢٧٧ - رأس المال 26,673,255 د.ك)

مجمع الصالحية - مدخل (1) - الدور الخامس - ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+965) - فاكس: 22 456 631 (+965)